

A-Unity

Hold My Hand

School Carnival cum Bazaar 2025

學校嘉年華暨賣物會 2025

Carnival cum Bazaar-themed Souvenirs/Passport/ Aloha Music Lunch/ Tea Gathering Ordering and Workshop Registration Links

嘉年華暨賣物會主題紀念品/套票/火熱動感音樂午餐/下午茶聚訂購及工作坊報名鏈接

The 2024-2025 PTA Carnival cum Bazaar, themed “A-Unity: Hold My Hand”, has officially begun. Details regarding souvenir orders and workshop registrations are as follows:

2024-2025 年度 PTA 嘉年華暨賣物會「A-Unity: Hold My Hand」已揭開序幕，有關紀念品訂購及工作坊報名詳情如下：

<p>Carnival cum Bazaar-themed Souvenirs/Passport/ Aloha Music Lunch/ Tea Gathering 嘉年華暨賣物會主題紀念品/套票/火熱動感音樂午餐/下午茶聚</p> <p>Please refer to the attached “2025 Carnival cum Bazaar Booklet” for details. 有關詳情，請參閱附件之《2025 嘉年華暨賣物會小冊子》</p>	
Item 項目	Ordering Form 訂購表格
Link 連結	https://forms.gle/FFPhrALerj1Ph5eu6
Payment Method 付款方法	<p>PPS 繳費靈</p> <ul style="list-style-type: none">• Call PPS hotline at 18033 or make online payment at www.ppschk.com (Merchant Code: 6629) 致電繳費靈熱線 18033 或登入 www.ppschk.com 使用網上繳費服務 (商戶編號：6629)• Please refer to PTA notice “PTA1920-05” https://bit.ly/2SKB01J for details of the payment. 付款詳情請參閱家教會通告 “PTA1920-05” https://bit.ly/2SKB01J

Workshop for Two 二人同行工作坊

There is a series of Workshops for Two, allowing parents and students to share an enjoyable and relaxing day. Details are as follows:

當天有一系列二人同行工作坊，讓家長可與子女共享溫馨悠閒的一天。詳情如下：

- Language used in Workshops for Two: Cantonese
 二人同行工作坊語言：粵語
- Each Workshop offers a special price for two participants together, where the cost is equivalent to one person. Each participant is allowed to invite 1 family member or friend to join; or join the workshop on his/her own.
 工作坊為二人同行提供特別優惠，價格相等於一位參加者的費用。每位參加者均可邀請一位家人或朋友一同參與，亦可選擇單獨參加工作坊，惟費用不變。
- A limited number of slots will be available for Walk-in application on the day of event. We recommend parents reserve a place for the workshop through The GULU Mobile App in advance.
 工作坊只預留少量名額作當天即場報名之用。家長請先在 The GULU 應用程式預先報名。

Item 項目	Workshop Registration Form 工作坊報名表格
Link 連結	https://lite.foodgulu.com/the-gulu-rest/mapping/redirect/R112435 Starting from 10 a.m. on 26th Feb 2025 (Wednesday), you can reserve your preferred workshop(s) through The GULU App and pay the corresponding fee. 於 2025 年 2 月 26 日 (星期三) 早上 10 時起，家長可通過 The GULU 應用程式預約工作坊，並繳付相應費用。
Payment Method 付款方法	The GULU 應用程式上付款 Pay on The GULU Application

For any enquiries, please email info@hkbuaspta.org.hk with the student's name, class and parent's contact number or contact Associate Vice Principal, Ms. Chan Pui Yau or Ms. Elva Yeung at 2637 2277 during office hours.

如有任何查詢，請電郵至 info@hkbuaspta.org.hk，並註明學生姓名、班級和家長聯絡電話，或在辦公時間內致電 2637 2277 與陳佩柔協理副校長或楊楠老師聯絡。

